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Protokoll  
Årsmöte Alvarsdals / Karås vägförening  
8 juli 2023 kl 10.00 – Grönområdet 
  
Närvarande:  

Mai Ljunggren, Björn Ljunggren, Åke Ekstam, Patrik Dahlén, Eva-Lotta Dahlén, Håkan Dahlén,  
Caroline Karlsson, Mattias Modig, Anders Spångberg, Eva Karlsson, Susanne Håkansson, Anders Håkansson, 
Susanna Klint, Mikael Klint, Per-Olov Kjellarson, Christina Persson-Dahlén, Erland Persson, Ragnar Gustafsson, 
Ann-Christin Valfridsson, Gertrud Jönsson, Gert Höglind, Owe Lundgren, Anna Håkansson, Bernt Seger,  
Peder Åberg, Inger Torstensson, Urban Torstensson, Lisbeth Gunnarsson, Roland Gunnarsson, Irene Danlid,  
Carl Olof Danlid, Mats Sverin, Ann Grabow Blansch, Mikael Blansch, Kent Johansson, Thomas Josefson,  
Helena Meldré 
 
§1  Mötets öppnande 

 Ordförande Kent Johansson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
  
§2 Mötets behöriga utlysande 

 Årsmötet ansågs vara behörigt utlyst. 
  
§3 Dagordningens godkännande 

 Dagordningen godkändes. 
  
§4 Val av mötesordförande och mötessekreterare 

 Till mötesordförande valdes Kent Johansson och till mötessekreterare Helena Meldré. 
  
§5 Val av två justerare 

 Till att justera dagens protokoll valdes Ragnar Gustafsson och Erland Persson. 
  
§6 Styrelsens årsberättelse 

Fokus har varit på VA-projektet, vägar och vändplaner, med uppdrag att informera, bevaka och  
undersöka möjligheter till förbättrad standard på vägar och vändplaner i samband med VA-
projektet och återställandet efter avslutat projekt. 

Infarterna till Västra och Östra Alvarsdalsvägen blir åtgärdade tidigast till hösten. De nya vägarna 
mellan Västra och Östra ska ej vara för biltrafik, lämpliga hinder ska placeras ut.  

 Projektet trädfällning av döda/dåliga träd pågår och planen är att det kan bli utfört under hösten. 
 
§7 Kassörens årsberättelse 

 Balans- och resultaträkning läggs upp på webbplatsen www.alvarsdal.se. 

Förslag på budget för året antogs av årsmötet, den inkluderar planerade förbättringsarbeten och  
underhåll. 

 
§8 Revisorns årsberättelse 

 Revisorn har granskat och godkänt räkenskaperna.  
 Revisionsberättelsen för 2022 läggs upp på webbplatsen www.alvarsdal.se.  

 Revisorn föreslår att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
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§9 Styrelsens ansvarsfrihet 

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022/2023. 
  
§10 Fastställande av årsavgift för 2024 

 Beslut fattas om fastställande av oförändrad årsavgift på 1000 kr för 2024. 
 
§11 Styrelsearvoden 

 Beslut om oförändrat arvode för 2023/2024: Arvode 500 kr + kostnadsersättning 500 kr vardera till 
 ordförande, kassör och sekreterare. 
 
§12 Stadgeenliga val 

 Beslut att välja följande: 
 Ordförande 2 år: Kent Johansson (omval) 
 Sekreterare 2 år: Helena Meldré (omval) 
 Två styrelsesuppleanter 1 år: Agneta Blücher (omval) och Anders Håkansson 
 Två revisorssuppleanter 1 år: Mats Sverin (omval) och Björn Ljunggren (omval) 
 Valberedning 1 år: Mikael Klint (sammankallande), Erland Persson & Mattias Modig 
  
 Kvarstående till årsmötet 2024:  
 Kassör 2 år: Thomas Josefsson  
 Revisor 2 år: Anna Håkansson  
  
§13 Allmänna platser och arbete med dessa 

Trädfällning: Redan märkta döda/torra/dåliga träd har dubbla målade ringar på stammen, behöver 
ev uppdateras med fler träd. Bortforsling av fällda träd: Stammar som kan användas som ved på 
egen plats och mindre grenar och ris läggs vid befintlig eldningshög, fylls på söderut, ej på höjden. 

Vägkanter ska som tidigare hållas fria 1 m in och 4 m fritt uppåt. 

Gemensamt ansvar för resp stickväg och nya vägarna. Fyll gärna igen hål som uppstår efterhand 
med grus från högen på grönområdet. 

Målsättning med underhåll av vägkanter på Västra och Östra Alvarsdalsvägen samt Halltorpsgatan 
är att det ska vara möjligt att klippa vägkanterna med (åk)gräsklippare. 

Grönområdets återställda ytor behöver befrias från något större stenar för enklare åkgräsklippning. 

Speglarna vid infarterna behöver bytas ut, meddelat till Borgholms Energi och sker sannolikt 
tidigast efter semestertid. 

Hasselbusken vid infarten Västra behöver klippas ner eller helst tas bort för fri sikt på 
Halltorpsgatan. 

  
§14 VA-projektet, störningar, återställande etc 

VA-projektet är klart men Borgholms Energi kommer tillbaka för att ansluta Halltorpsbyn till VA-
anläggningen och avsluta resterande återställningsåtgärder. Finns det synpunkter på redan utförd 
återställning bör de meddelas till styrelsen snarast möjligt så det kan vidarebefordras till Borgholms 
Energi direkt efter semestern. 

Dialog med Borgholms Energi om återställande av vägar, beläggning etc pågår. Vägar inom 
naturreservatet kräver speciell hantering då inga främmande material får tillföras där. De nya 
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vägarna mellan Västra och Östra ska inte sås med gräs och de ska vara framkomliga för gående, 
cyklister och barnvagnar etc.  

 
§15 Övriga frågor 

Om fiberanslutning: Olika uppgifter har förmedlats till de som efterfrågat anslutning till fibernätet  
i området. Fortsättningsvis föreslås att de som är intresserade av att ansluta till fibernätet samordnar 
kontakt men leverantören.  

Asfaltering: Infarterna och skador på Alvarsdalsvägen asfalteras genom VA-projektet. Styrelsen får i 
uppdrag att undersöka möjlighet och kostnad – ev delad med Borgholms Energi – att få hela Västra 
och Östra Alvarsdalsvägen asfalterad i samband med VA-projektets asfaltering.  

Stickvägar kan asfalteras på egen bekostnad, uppskattningsvis ca 120 000 kr per stickväg, vilket 
bedöms som ej aktuellt i dagsläget. Styrelsen får i uppdrag att undersöka vilken beläggning som 
finns på väg vid Ispeudde, som kanske vara ett alternativ till asfaltering framöver. 

 
§15 Mötets avslutande 

 Mötesordförande tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 


